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Lisätiedot: 
suunnittelija Henna Turunen, puh. 050 382 6265 
vs. opetuspäällikkö Berndt Schauman, puh. 040 651 7806 
sivistystoimenjohtaja Mikael Flemmich, puh. 040 733 0264 
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Kasavuoren koulukeskuksen A-siiven tarveselvitystä käsiteltiin suomenkielisessä 
opetus- ja varhaiskasvatusvaliokunnassa 27.10.2020 (§ 82) ja 
kulttuurivaliokunnassa 27.10.2020 (§ 38). Kaupunginhallitus hyväksyi 
tarveselvityksen 2.11.2020 (§ 196). Tarveselvityksen hyväksynnän jälkeen 
keväällä 2021 käynnistettiin hankesuunnitelman laatiminen käyttäjän 
tarveselvityksen vaihtoehdon B mukaisesti, jossa lukion koko olisi 500 opiskelijaa, 
ja kansalaisopiston toiminnat siirtyisivät Kasavuoren koulukeskukseen. 
 
Keväällä 2022 valmistuneessa hankesuunnitelmassa esitetään A-siiven 
purkamisesta ja uudelleen rakentamisesta neljä vaihtoehtoa, jotka eroavat 
toisistaan olemassa olevan rakennuksen purkulaajuuden sekä uudisrakentamisen 
laajuuden osilta (YLKV 10.5.2022 § 45). 
 
Hankesuunnitelmasta pyydettiin sivistystoimen valiokunnilta (SOVV ja KUVA) 
lausuntoa ja kannanottoa käyttäjän tarpeisiin parhaiten vastaavasta 
vaihtoehdosta. Lausuntoa käsiteltiin suomenkielisen opetus- ja 
varhaiskasvatusvaliokunnan kokouksessa 18.08.2022 (§ 45), jossa päätettiin 
palauttaa asia valmisteluun. Valiokunta myös suositti, että sivistystoimi päivittää 
vuonna 2020 hyväksyttyä tarveselvitystä. Kulttuuri- ja vapaa-aikavaliokunnassa 
lausunto hankesuunnitelmasta jätettiin pöydälle 08.09.2022 (§ 52). 
 
11.10.2022 järjestettiin Kauniaisten kouluinvestointeja koskeva 
keskustelutilaisuus kaupunginhallituksen ja valiokuntien (SOVV, SUUS, YLKV, 
KUVA) puheenjohtajistojen kesken. Myös pienempien valtuustoryhmien edustajia 
osallistui tilaisuuteen. Käydyn keskustelun pohjalta kouluinvestoinneissa 
priorisoidaan suomenkielisen alakoulu-/yhtenäiskouluhankkeen edistämistä. 
Kasavuoren A-siiven suunnitelmiin otetaan aikalisä, kunnes uuden 
koulurakennuksen laajuus tarkentuu. Vasta sitten on tarkoituksenmukaista 
päivittää A-siiven tarveselvitystä suomenkielisen opetus- ja 
varhaiskasvatusvaliokunnan esityksen (18.08.2022 § 45) mukaisesti. 
Valmistelutyötä asiaan liittyen jatketaan kuitenkin, jotta asia saadaan nopealla 
aikataululla tuotua päätöksentekoon sen jälkeen, kun ala-/yhtenäiskouluasia on 
ratkennut. 
 
Vuoden 2022 loppuun mennessä valmistuu pedagoginen suunnitelma 
suomenkieliselle perusopetukselle, missä selviää kouluyhteisön (oppilaat, 
huoltajat, opettajat ja rehtorit) toiveita tulevaisuuden oppimisympäristöstä ja 
tilaratkaisuista esiopetuksesta perusopetuksen loppuun. 
 
Kasavuoren A-siivessä tullaan seuraavaksi selvittämään purettavien tilojen 
tyhjentämisjärjestelyitä ja väistötilaratkaisuja, jotka tulevat ajankohtaiseksi 
arviolta syksyllä 2024. 
 



Tämä asia viedään samansisältöisenä tiedoksi myös kulttuuri- ja vapaa-
aikavaliokunnalle. 
 

Sivistystoimenjohtaja Mikael Flemmich: 
 
Suomenkielinen opetus- ja varhaiskasvatusvaliokunta merkitsee tiedoksi 
Kasavuoren A-siiven hankkeen tilannekatsauksen. 
 

Päätös: 
Päätösehdotus hyväksyttiin. 

 
 


